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La Gandidatura de Progrés PSG-GP durant el
període legislatiu 2011-2015 ha tingut la repre-
sentació de dos regidors a I'Ajuntamentd'Alpicat.

Durant aquests quatre anys, m'entres d'altres
han passat de puntetes sense fer soroll, nosal-
tres hem treballat amb constància i dedicació
des de I'oposició fent nombroses propostes. No-
més en aquest període, hem fet 97 preguntes a
l'equip de govern, hem presentat l9 Mocions i

l4 Precs, amb centenars d'intervencions.

Hem ates i donat tràmit a vàries queixes de
veÏns, associacions, etc. Tot això comporta que

molts dies s'ha anat a I'Ajuntament a revisar ex-
pedients, entrar escrits, reunions amb els tèc-
nics, regidors, etc.
Una extraordinària activitat que tothom pot veu-
re reflectida a les actes, dels Plens que estan
penjades a la web de I'Ajuntament www.alpicat.
cat i als vídeos que uns veÏns han estat en-
registrant i que publiquen a la seva web www.
stopcorru pcioa I p icat. org

Però sempre ens hem trobat amb un mur de
contenció anomenat ClU, amb això volem dir
que de totes les propostes presentades sola-
ment vam arribar a un acord: que els joves pu-
guin accedir a les pistes poliesportives amb una
reducció del 50% de la taxa.

Tot i així hem continuat fent els deures que
ens vam plantejar a I'inici de la legislatura.
Nosaltres apostem per un Ajuntament transpa-
rent, imparcial, participatiu i democràtic, no vo-
lem un ajuntament que continuïfent una política
en perjudici dels alpicatins, contractacions a dit,
privatització de serveis, contractes a empreses
afins, cobraments irregulars per part dels regi-
dors de I'equip de govern, convenis en blanc ....

TREBALLAREM PER LA IGUALTAT fent una
política social, invertirem en educació i cultura,
totes les contractacions es faran a partir d'una
borsa detreball, potenciarem elcomerç... itot allò
que ens hem compromès en el nostre programa.

El proper dia 24 de maig tens l'oportunitat de
votar per aconseguir aquest canvi. Si realment
creus amb nosaltres, vota'ns.

Anna Griñó Orliz
Regidora i Portaveu del Grup MunicipalPSC a
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DENUNCIEM

CONTRACTACIONS A DIT

L'equip de govern CIU des de l,any 2009 ha contractat
una quarantena de treballadors via urgència, és a dir,
sense respectar els principis d'igualtat, mèrit, capacitat i
publicitat com consta a ra constitució com a drets fona-
mentals i en el regrament der personar ar servei de res en-
titats locals aprovat per Decret 214r1ggo de 30 de jurior.
Tot iels advertiments de secretaria i intervenció sobre ra
il'legalitat dels contractes |equip de govern ers ha tirat
endavant.

Un dels exemples més evidents és que van acomia_
dar a una treballadora laboral fixa (una de les poques
que va guanyar-se la plaça amb un concurs oposició
abans del 2009) i tot seguit al cap de pocs mesos
es contracta persones afins a CIU entre elles la fi_
lla de I'exregidor d'urbanisme de |anterior regisratura.
PSC denúncia una mala praxis, I' incompliment de de_
crets i lleis, tenint totar coneixement de res irreguraritats,
alhora que desestimen els advertiments ds secreta_
ria i intervenció, i ra discriminació a tots ers ciutadans.

rrNo volem contractacions a d¡t.
Tothom té dret a un lloc de tre-ball en igualtat de condicionsrt

És per això que durant aquests quatre anys hem pre_
sentat una moció per la creació d'una borsa de tre_
ball (desestimada per CIU), hem fet advertiments so_
bre aquestes irregularitats i finalment una denúncia
per a que respectessin els criteris que marca la llei.

Finalment hem aconseguit que es facin dues borses de
treball.
Cal tenir en compte que han dimitit tots els represen_
tants sindicals dels treballadors de I'ajuntament, a ex_
cepció d'una persona que es va presentar en una legis_
latura a la llista de ClU. Voldrà dir això alguna .o.ã ?

REHABILITACIÓ DE "CAL NEGRE"

Després d'uns quinze
anys de la compra de
I'edifici de cal Negre
sorgeix la necessitat ur-
gent per part de I'equip
de govern d'encomanar
la redacció del projec-
te bàsic i d'execució
per a la rehabilita-
ció d'aquest edifici.
Vistes les ofer-

SISTEMA RETRIBUTIU DELS REGIDORS DE L'EQUIP DE GOVERN

tes presentades per tres estudis
d'arquitectura consultats, consideren que
la més favorable és la de l,arquitecte mu_nicipal, però com arquitecte ,,extern,,.

Per tant la Junta de Govern contracta a
I'arquitecte municipal fora del seu horari labo_
ral per a la redacció del projecte pel qual rebrà
una retribució de 15.000€ a banda del seu sou.
El grup del PSC no entén com un treballador de
l'ajuntament, funcionari públic, pot concursar en
un projecte del mateix ajuntament, havent redac_

mentava la despesa de manera innecessària, de_
cidim posar-ho en coneixement de les autoritats
per tal que valorin la legalitat de les actuacions.

aquestes retribucions no tenen suport legal',. La nos_
tra sorpresa va ser que tot I'equip de govern CIU
I PP, inclosos els beneficiats, van votar en contra.

r¡ClU no compleix amb la Lleirt
Per a poder tenir una
de donar d'alta a la

remumeració s'han
seguretat social.

Donat aquest cas el pSC va presentar una moció
pe-r a què es regularitzés aquesta situació, amb el Ara per ara es continuen percebent les retribucions.
reforçament d'un informe del secretari on deia ,,que



' INF,ORM'ES A BUFETS EXTERNS

Tot i que a l'ajuntament tenim cinc tècnics que poden fer infor-
mes en diferents àrees l'equip de govern contracta bufets ex-
terns, aquests informes ens costen entre 1500 i 3000€ cadascun.

La finalitat d'aquest fet pot ser per dos motius un se-
ria la poca credibilitat que tenen als nostres tècnics o
que aquests estan sotmesos al compliment de la Llei.

6Aprofitem els recursos humans del nostre Aiun-
tamentÐ

MALVERSACIÓ DE DINERS
T eÀs' c :,,

LV.gO

El Sr. Gilart ens explica en
un Ple els avantatges que
suposa per I'Ajuntament
I'assumpció d'un tram de ca-
rretera: "agililzar els tràmits".

Això vol dir que fins ara quan
I'Ajuntament hi volia fer alguna
obra havia de demanar permís
a la Diputació i era aquesta la

Nosaltres des de I'oposició hem recolzat als nostres tèc-
nics primer per que creiem en la seva professionalitat i se-
gon per que no cal malbaratar els diners que no són nostres.

que corria amb les despeses.

Ara amb aquest conve-
ni és I'Ajuntament qui
s'ha de fer càrrec de tot.
A I'expedient trobem un in-
forme desfavorable dels
nostres tècnics dient que la
carretera té vàries mancan-
ces. No atenent a les adver-
tències, signen el conveni.

ÉQuina ganga !!!tt

Ara per ara portem gas-
tats en aquesta carretera a
prop dels 25.000 euros.

PSC demana que no es sig-
ni el conveni fins que no es
deixi en condicions òptimes
aquest tram de carretera.

PRIVATITZACIÓ DE LES CLASSES DE
pÀoEL.

El regidor d'esports i candidat a l'alcaldia d'Alpicat, Sr Joan
Gilart ha estat afavorint a una empresa que es dedica a fer
cursos de Pàdel sense cap adjudicació ni contracte previ.

Des del PSC hem presentat una moció demanat que si-
gui l'associació de Pàdel la que gestioni aquests cur-
sos tal i com fan les diferents associacions (basquet,
tennis, bolei....) però ens hem trobat amb la negati-
va del Sr Joan Gilart tot i que I'ordenança municipal diu
textualment "no es permet dur a terme cursets o entre-
naments particulars, llevat del cas d'autorització prèvia"

Es per això que hem instat a que sigui aquesta associació
la que gestioni aquests cursos ja que s'ha contribuït a que
aquesta empresa "amiga" en tregui un rendiment econò-
mic, i tingui preferència alhora de reservar les pistes.

Cal tenir en compte que els usuaris dels cursos paguen
35€ mensuals a l'empresa, en el cas que fos l'associació
de pàdel la què els dugués a terme, s'estalviarien al
menys 10€ ja que les associacions no tenen ànim de lucre.

"Descriminació de ltassociació de pàdel, ¡

Itafavoriment econòmic a una empresa privadatt



CONVENI ENTRE EL CONSELL COMAR-
CAL DEL SEGRIÀ I L'AJUNTAMENT
PER LA PRESTACIÓ DEL SERVEI DE
RECOLLIDA DE RESIDUS.

Se'ns presenta a votació del Ple un conveni amb un
informe desfavorable de secretaria i intervenció, que
l'alcalde (es veu perfectament al vídeo) intenta amagar
el seu contingut, de fet, va desaparèixer de I'expedient
i part dels regidors de I'oposició no hi van tenir accés.

Alconveni no hiconsta els contenidors que esficaran, el cost
que suposaria la rescissió del contracte, les penalitzacions
o bonificacions en funció del percentatge de recollida ( ac-
tualment és del 18% i s'ha d'aconseguir el 42Yo), fins i tot el
preu de la concessió pot variar durant el període de vigència.

r'Un xec en blanctt

Vam aconseguir que es tragués aquest punt de I'ordre del
dia però es va aprovar difinitivament al proper Ple amb el
vot en contra del PSC.

LA GENERALITAT DENUNCIA A
L'AJUNTAMENT PER OMETRE LES SE.
VES OBLIGACIONS.

En data 15 d'abril de 2014 una resolució del Departa-
ment d'Urbanisme de la Generalitat ordena a I'Ajuntament
la revisió de la llicència d'obres 11212010 (propietat
de I'esposa del Sr Cabré) atès que no s'ajusta a la le-
galitat, i ordena I'enderroc de les obres efectuades.

En data 9 de juliol de 2Q14 es convoca una junta de go-
vern extraordinària on s'exposa un informe d'un gabi-
net extern recolzant aquesta llicència, el qual es fa arri-
bar a Urbanisme, però en cap cas es revisa la llicència.

Aixídoncs la Generalitat interposa un contenciós a I'Ajuntament
d'Alpicat ja que aquest no ha efectuat els tràmits ordenats.

L'alcalde amb I'assentiment dels membres de la Junta de Go-
vern contracta un advocat extern per defensar aquest afer.

¡¡Gadascú que es defensi amb els seus di-
ners, i no amb els del nostre poble.tt

Nosaltres des del PSC hem proposat que es revisi aquest ex-
pedient i en el cas de que la llicència no compleixi la normativa
s'acatin les ordres de la Generalitat.

En cap cas es poden utilitzar els diners públics per defensar els
interessos propis.

IMPOSTOS DE PRIMERA I

UN POBLE DE TERCERA.

Aquests darrers anys, I'Ajuntament,
enlloc de dedicar-se a dur a terme una
gestió més eficient i reduir despeses,
ha fet tot al contrari ens ha pujat els
impostos, com a més significatius:

L'aigua, un be bàsic, ha patit incre-
ments de taxes fixes, i de totals sobre
el preu de I'aigua. La darrera, d'un 80
% . Però no s'apuja per cap qüestió
divina, sinó perquè CIU i PP van pro-
posar i votar a favor de la pujada al Ple
de 1 de gener de 2013.

Les tarifes d'instal.lacions connexions
i prestació de serveis també se'ns puja
un 3.3%

lmposició d'una nova taxa de 30€ a
les llicències d'obres a part de la quo-
ta lClO.

Augment del preu de les multes de cir-
culació de 30 a 70€, un 130%.

PERQUÈ NO VOLEN
QUE LA GENT DEL PO.
BLE VEGI ELS VíDEOS
DELS PLENS?

Després de que una associació
ve'inal informés a I'ajuntament
que grava-
ria els Plens
gratuÏtament,
I'equip de go-
vern contracta
paral.lelament a un professio-
nal.

Tot hi que durant uns tres anys
s'han gravat els plens i s'ha re
numerat al professional que ha

¡rVolem que els
la pàgina vr



GOACGIO AMB ELS GUALS

CIU implanta un sistema de guals via
coacció, pintantuna plaça d'aparcament
de color blanc davant de l'entrada
dels aparcaments de qui no paga. Si
ja és un fet irracional, resulta que n'hi
ha que han quedat exclosos d'aquest
fet tot i no pagar la taxa de gual, han

!¡GUALS si, com? Que ho
decideixi el poblett

tingut sort i els ha tocat el color groc.

Tot i així PSC va mantenir conver-
ses amb el regidor d'urbanisme, se
li va oferir diverses opcions però to-
tes es van tirar al correu brossa.

IMPOSTOS QUE PUGEN I PUGEN

PRIVATITZACIÓ DEL AIGUA PER 20
ANYS AMB CASSA. EL TRUCO DEL
ALMENDRUCO.

CIU ens ha hipotecat durant vint anys a estar lli-
gats i sense escapatòria a I'empresa CASSA.
Al2011 es preveu que aquesta empresa faci una inver-
sió al carrer Lleida de264.376€ però el que no se'ns diu
és que aquest diners els recuperaran ficant una quota
fixa de 1.14€. al rebut de I'aigua, mentrestant CiU ens
vol fer creure que aquestes obres surten gratuTtes
als veïns quan a la fi les estem pagant tot el poble.

¡¡Per tant, una mentida més de GlU,
Les obres com les del carrer Lleida,
Ies acabem pagant el poble.tt

Des del PSC demanem a I'equip de govern
que no es talli el subministrament de cap ser-
vei bàsic pel fet d'impagaments, a cap veí.

TRANSPAREN C IA ZERO X ZERO

ELS REGIDORS TENIM EL DRET A TOTA
LA INFORMACIÓ I DOCUMENTAGIÓ DE
L'AJUNTAMENT

Tot i que els regidors tenim dret a obtenir tota la docu-
mentació (Real Decret 256811986) per a desenvolupar la
nostra tasca ha estat una constant lluita per aconseguir-la.

Hem tingut de presentar una moció al respecte per ins-
tar-los a que complissin la llei, tot i el seu vot favorable
us podem afirmar i constatar que hem demanat pel re-
gistre vàries vegades la mateixa documentació i al fi-

'¡Ltequip de govern incompleix cons-
tantment aquesta Llei,tt

nal de la legislatura encara no I'hem pogut aconseguir.

Com per exemple quines són les despeses en advocats,
les resolucions del departament d'urbanisme de la Gene-
ralitat sobre llicències il.legals...

fet aquesta tasca ens trobem
a hores d'ara que no se n' ha
penjat cap a la web.

Després d'instar moltes ve-
gades al respecte ens trobem
amb respostes com les se-
güents: problemes tècnics que
desconeixen, per contrastar
amb d'altres gravacions, que

no tenen cap
inconvenient
en penjar-
los, s'hi està
treballant...

Evidentment no poden parlar
de transparència, per ells no
existeix.

tlens es pengin a
rb municipaltt



SERVEIS SOCIALS
. , REFABR]CATS.
EL QUE ES MEREI-
NOSTRES FILLS?

Durant aquests últims anys Alpicat a triplicat la
seva població, tot i que es va preveure aquest
increment fent dues llars d'infants, no es va
tenir en compte que I'escola podia créixer al
mateix ritme, I'ampliació què es va dur a terme
va ser insuficient a curt termini.

Les conseqüències han set vergonyoses ja
que s'han hagut de fer uns mòduls prefabri-
cats per encabir tot I'alumnat.

rAquesta és |taposta de GIU per
ItEducacióÐ

La manca de previsions i la mala gestió mal-
versant els diners públics fa que avui els nos-
tres fills hagin d'utilitzar aquest espai provisio-
nal de manera eterna, ja que I'equip de govern
al llarg d'aquests anys, s'ha anat mal venent
gairebé tot el terreny municipal.

No cal dir que també es van deixar perdre l'
institut. Havia d'anar a Alpicat, però tot i què el
delegat d'ensenyament era del nostre poble,
no va poder aconseguir que I'equip de govern
cedís els terrenys necessaris, se'ls havien ve-
nut tots a baix preu o els havien permutat.

CARNET SPORT JOVE

Després de consíderar que les quotes
d'ús a les pistes poliesportives eren re-
lativament altes vam presentar una mo-
ció per a què els joves poguessin utilit-
zar-les a uns preus més econòmics
HO HEM ACONSEGUIT !!!!
Després de dialogar amb I'equip
de govern vam arribar a I'acord
de reduir les quotes un 5O%.

ALPICAT L-O SANT CUGAT DE
LLEIDA

Sant Cugat del Vallès, amb 85.000 habitants, situada
a només 15 km de Barcelona, molt ben comunicada i

gràcies a un entorn natural envejable, va créixer ràpi-
dament passant a ser una important ciutat dormitori.
L'intel.ligent desenvolupament urbanístic, va atraure
moltes grans empreses i institucions educatives d'alt
nivell com Universitats i un Centre d'Alt Rendiment
Esportiu, convertint-se en una icona de la modernitat.

L'alcalde Pau Gabré sempre ha manifestat públicament
el referent de Sant Cugat, pretenent importar aquest mo-
del de ciutat pel nostre poble. Ara, amb la proclamació de
Joan Gilart com a candldat de GlU, i segons va declarar
a la entrevista que "Caldera Produccions" ha fet a tots els
candidats, la seva intenció era "continuar les mateixes po-
lítiques tenint com a referent la població de Sant Cugat".

trNo volem ciutats adormides, vo-
lem un Alpicat participatiu e inte-
grado/t

Desprès de 12 anys del Sr. Gilart governant amb ma-
joria, pot ser hauria de tocar els peus a terra i ens
hauria d'explicar perquè permet els barracons es-
colars, les voreres plenes d'obstacles, les roton-
des de plàstic, el lnstitut inexistent, el polígon indus-
trial desèrtic ... AixÒ no es un model, és una realitat.

CIU A FAVOR DEL CONSORCI SANI.
TARI.
Al Ple de data 05J22014 CIU presenta una mo-
ció de recolzament al consorci sanitari via urgència

Finalment vam aconseguir que es tragués la m

Declarem que la sanitat no s'ha de vendre a cap
empresa privada al contrari ha de ser pública i gra-
tuïta per a TOTHOM.

srclU aposta per les privatitza-
cions. PSC defensa el NO al Gon-
sorcitt



LA CREDIBILITAT DE CIU I EL SEU CANDIDAT
PROGRAMA ELECTORAL DE LES PASSADES ELECGIONS DE 2017

iL'ìt.Jii i:,;.i :¡'r i

Control de la despesa.
Aplicació de criteris d' cia i eficàcia. /y0
Millora de protocols d'actuació. /?/

Greació de I'Oficina d'Atenció a la Giutadania.
lnterès per les qüestions públiques i benestar
Proximitat a fes persones i agilitat en les gestions. 2007 ilQ

: '.,

Defensa de la creació d'una nova escola de primària i de l'institut de
Consolidació de I'Escola Municipal de Música.
Creació de f'Escola Municipal deDansa, ¡tQ

.'::-ìl : .r i-i
Creació d'un centre de dia per a la gent gran. 2007 /y0
Gontinuació de I'atenció als nivells de població que ho requereixin a través del
programa Alpicat Assisteix. ///

i,-,,t,

Arraniament i renovació de vorercs i carrers.
Millora de les comunicacions amb les urbanit ilQ
Supressió de barreres arquitectòniques. 2007 /y0
Ampliació del servei d'autobusos, 2007 ilO

Rendibilltzació de les instal.lacions espottives actuals. ?//
Creació de les pistes de pàdel i nous espais dedicats a la pràefioa esportiva-
Gooperació amb els clubs esportius.

Revisió de l'organització de les festes locals i populars. ¡fQ
Activació de la Borsa d'Habilatge' ¡lQ

Reducció del consum energètic en els espais pútblics' ///
Millora i neteja de camins.
Optimització de la reducció, reutilització i reciclatge dels residus munlcipals. ll/0
Adequació de I'entorn de la deixalleria.
Condicionament dels espais naturals delTossal ilO

Reforma del Garrer de Lleida.
Fínalizació de la urbanitzaciô de I'Avinguda del Parc.
Solució a la recollida d'aigües pluvials que afecta dife vials del municipi. tlQ
lmpuls del desenvolupamãnt del Lúdic parc. 2007 tfO -
Creació d'un centre de dia per a la Gent Gran. 20071/0

Suport a inieiatives emprcnedores. 2007 /y0'
Activitats de formació i ocupació.
Promoció del comerç.
Creació del Punt d'Ate ¡esarlat ilO
Dinamització de la Bôrsa de Treball. 2/r/r7 /V/,

e

Desprès de 12
anys al govern i

amb majories, ja
hem vist quina
es la capacitat de
gestió del Sr. Gi-
lart.

Repassant les
seves promeses
anteriors, veiem
quina es la cre-
dibilitat futura.
Zero.

Acceptaria tam-
bé el compromís
de retornar tots
els diners perce-
buts si no dona
compliment a la
totalitat del pro-
grama, com hem
fet els socialistes
d'Alpicat?

[.; til r,..1 L' l-]

urals. ilO
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DE També pensem que a unes eleccions municipals,
s'han de deixar de banda les grans qüestions de
partit, com ara la lndependència. El nostre grup,del
PSC Alpicat hem votat i recolzat a favor de la con-
sulta, però ara parlem de recuperar Alpicat. Alguna
candidatura que pretén enarborar la bandera com
a seva, i que ha estat recolzant fins a dia d'avui al
Sr. Pau Cabré com a president del consell comar-
cal, hauria d'explicar clarament si ja tenen com es
comenta, un pacte seguint les instruccions de Mas i

Junqueres, o s'ho miraran en clau municipal, i bus-
caran una entesa d'esquerres per Alpicat.

Des de el grup municipal de PSC Alpicat, deixem
molt clar públicament, que nosaltres ens presentem
per canviar i avançar Alpicat, i per tant, només pac-
tarem amb els grups que acceptin el nostre progra-
ma, que estiguin disposats a modernitzar Alpicat, i

sobretot, començant per fer unes politiques socials
d'igualtat.
Per tot això, el grup dels Socialistes d'Alpicat, amb
la renovació de l'equip ara fa quatre anys, presen-
tem una candidatura formada per un grup de per-
sones que disposa d'una llarga experiència laboral
a I'administració pública, Ensenyament, Sanitat,
Justícia, Polítiques Socials. Sabem com gestionar
els serveis públics, apostant per la igualtat, i que
aquests, estan sotmesos al compliment estricte de
les Lleis i Normatives, com no hauria de ser d'altra
manera.

Per experiència, preparació, suport d'una estructu-
ra de partit forta, i claredat amb els nostres missat-
ges, som l'única alternativa a ClU.

Durant 20 anys ja hem vist el que han estat capaços
de fer. Quatre jardins i poca cosa més. El verdade-
rament important com I'ensenyament, creixement
econòmic, prestacions socials, etc. zero. Nosaltres
només us demanem 4 anys, i amb la claredat que
ens caracterilza, ja sabeu, si no complim amb els
nostres compromisos, tornarem tots els diners a
una ONG.

Nosaltres volem i desitgem construir un nou Alpicat
entre tots. Confia ên nosaltres, som socialistes.

AQUEST
MAIG, VOTEM
INTEL.LIGEN

El dia 24 de maig els alpicatins i alpicatines teniu
I'oportunitat de canviar el rumb polític del nostre po-
ble amb el vostre vot,

Podeu optar per diferents opcions, ja sabeu com
governen els partits de dretes CIU i PP, us hem ficat
uns quants exemples. Ara, després de quatre anys
de tenir en I'oblit les necessitats bàsiques i impor-
tants del nostre poble ens prometen tot i més en un
programa amb propostes repetitives, que mai com-
pleixen.

Aquests quatre anys de govern de CIU ha fet que
el nostre poble es quedés estancat en aspectes tan
importants com l'educació, la cultura,els projectes
socials, les infraestructures, els joves,la indústria,
el comerç, la sanitat...i un llarg etcètera. Si tan bé
ho haguessin fet portarien un programa totalment
diferent a I'actual.

El candidat a I'Alcadia per CIU diu que vol seguir els
mateixos passos del qui ha set el seu mestre durant
dotze anys, el Sr Cabré, Ho ha demostrat sent
l'únic candidat que ha refusat un debat públic
que el nostre grup ha instat. Deu tenir quelcom
que amagar. La resta acceptaven el repte.
Ha aparegut una candidatura, que tot i existir de fa
2 o 3 anys tal com diuen, mai han aparegut pelAjun-
tament ni en cap Ple. I no serà que a I'ajuntament
d'Alpicat no hàgin passat coses "rares". I no ha es-
tat fins ara, precisament quan I'alcalde Cabré ja no
es presenta, que han trobat al seu candidat. Però
pensem que s'equivoquen, o potser no, depèn del
que busquin, quan diuen que no pactaran amb nin-
gú.

Per una banda, si no pacten amb ningú, probable-
ment beneficiaran als que hi ha ara. I per una altra,
sense voler desanimar a ningú, i per la nostra expe-
riència, des de I'oposició no aconseguiran canviar
res ... si es que ho volen fer.

DE MANERA
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Enrra a ra web alpiCat.SOCialiSteS.Cat , 
""""deix 

ar nos-
tre canal de Youtube ial Facebook. Que ningú t'ho expliqui.


